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Zadeva:  Osnutek občinskega podrobnega prostorskega načrta za izvedbo protipoplavnih ukrepov na  
     Reki Vipavi na območju gospodarske cone Batuje –  
     Zapis sestanka z Direkcijo RS za infrastrukturo dne 12. 9. 2023 
 
 
Prisotni: 
Direkcija RS za infrastrukturo: Lavra Birsa; 
Občina Ajdovščina: direktorica Mojca Remškar Planinc, Jošt Černigoj, Irena Raspor, Alenka Čadež Kobol. 
 
Dnevni red:  

Irena Raspor je uvodoma povedala, da je bila Občina Ajdovščina (v nadaljevanju: občina) v začetku leta 2022 s 
strani Direkcije RS za vode povabljena k sodelovanju pri pripravi dokumentacije in pridobitvi upravnih dovoljenj 
za izvedbo protipoplavnih ukrepov na reki Vipavi na območju gospodarske cone Batuje. Sredstva za izvedbo 
investicije so predvidena v načrtu za okrevanje in odpornost, roki za pridobitev upravnih dovoljenj in izvedbo 
investicije pa so zelo kratki. Za načrtovano investicijo mora občina speljati postopek priprave občinskega 
podrobnega prostorskega načrta (v nadaljevanju: OPPN Batuje). Občina je po izdelavi idejnega projekta 
pripravila izhodišča in vse nosilce urejanja prostora dne 2. 2. 2023 zaprosila za smernice, vendar smernic 
Ministrstva za infrastrukturo (v nadaljevanju: MZI) v zakonskem roku in do današnjega dne ni prejela. Zakon o 
urejanju prostora (Ur. l. RS, št. 199/21, 18/23 – ZDU-1O, 78/23 – ZUNPEOVE in 95/23 – ZIUOPZP; v 
nadaljevanju: ZUreP-3) v 4. odstavku 121. člena v povezavi z 129. členom določa, da nosilci urejanja prostora 
predložijo podrobnejše usmeritve ter podatke in strokovne podlage v 30 dneh od prejema zaprosila. Če 
dokumentov in informacij ne predložijo v tem roku, se šteje, da jih nimajo. Občina je zaradi kratkih rokov 
pripravila osnutek OPPN Batuje in po pooblastilu nosilce urejanja prostora dne 27. 3. 2023 zaprosila za prvo 
mnenje. Rekonstrukcija obstoječega priključka občinske na državno cesto in ureditev avtobusnih postajališč ni 
bila predmet urejanja z OPPN Batuje, ker je izven območja urejanja (cca 500 m) določenega v občinskem 
prostorskem načrtu (Ur. l. RS, št. 5/22 in 10/22-popr.) in ker se investicija lahko izvede kot investicijsko 
vzdrževalno delo. Ministrstvo za infrastrukturo (v nadaljevanju: MZI) je v prvem mnenju št. 350-127/2023/8-
02411517 z dne 21. 6. 2023 zahtevalo upoštevanje smernic pri pripravi predloga OPPN Batuje. Na zahtevo 
občine je MZI poslalo obrazložitev zahtev iz prvega mnenja na osnutek OPPN Batuje št. 350-127/2023/12 z 
dne 10. 8. 2023. MZI se do vprašanja o poslanih smernicah ni opredelilo, zahtevalo pa je, da mora biti do 
priprave predloga odloka o OPPN Batuje med občino in upravljavko Direkcijo RS za infrastrukturo (DRSI), 
rešeno vprašanje rekonstrukcije obstoječega priključka občinske na državno cesto in ureditev avtobusnih 
postajališč po projektni nalogi št. 291/18-0. MZI je opozorilo tudi na napake pri številkah parcel, po katerih 
poteka občinska cesta. Občina je po preverbi ugotovila, da so številke parcel v osnutku OPPN Batuje na 
območju urejanja ob gospodarski coni točne. V bližini priključka občinske na državno cesto pa občinska cesta 
poteka po drugih parcelah, ki niso predmet urejanja z OPPN Batuje. 

Irena Raspor je povzela, da občina ne želi uveljavljati instrumenta molka organa. Osrednja tema sestanka je 
razrešitev nastale situacije in sklenitev dogovora med DRSI in občino. 

Lavra Birsa je pojasnila, da z odgovorom oziroma obrazložitvijo MZI ne razpolaga. Po navodilih se vse smernice 
območnih enot s področja infrastrukture zbirajo na MZI, ki bi jih moralo posredovati pripravljavcem 
prostorskega akta. Pri načrtovani investiciji po projektni nalogi št. 291/18-0 bi morala DRSI financirati izgradnjo 
avtobusnih postajališč, priključek na državno cesto pa občina. Preverila je načrt DRSI o vlaganjih v promet in 
prometno infrastrukturo za obdobje 2020-2025 in ugotovila, da rekonstrukcija tega križišča z ureditvijo 
avtobusnih postajališč do leta 2025 ni predvidena. Po katastrofalnih poplavah pa bo DRSI v naslednjih letih 



 
verjetno prednostno reševala poškodovano prometno infrastrukturo na teh območjih. 

Jošt Černigoj je poudaril, da kljub manjkajoči rekonstrukciji obstoječega priključka celoten projekt izboljšuje 
prometno varnost in rešuje veliko problemov, ki izhajajo še iz preteklih obdobij (ureditev profila občinske ceste 
z varstvom pred zalednimi vodami in odvodnjavanjem, nov most čez reko Vipavo, razmejitev območja železnice 
in občinske ceste z ureditvijo lastništva ipd). 

Mojca Remškar Planinc in Alenka Čadež Kobol sta obrazložili, da občina pripravlja dokumentacijo za 
rekonstrukcijo križišča in ureditev avtobusnih postajališč, ki še ni dokončana. Projektno dokumentacijo 
»Ureditev avtobusnih postajališč na regionalni cesti R3-611 odsek 1024 Dornberk – Selo v Batujah od km 3,010 
do km 3,195« izdeluje podjetje BIRO ČRTA d.o.o. pod št. 501/23-4. 

Lavra Birsa je povedala, da je bila zahteva za rekonstrukcijo obstoječega križišča z avtobusnimi postajališči dana 
z namenom, da se investicija v doglednem času tudi izvede. Glede na nastale razmere, ki zahtevajo 
preusmeritev finančnih sredstev za odpravo posledic neurij in ne na cestni program, razume stisko občine 
zaradi kratkega roka pri pridobitvi vseh dovoljenj za izvedbo protipoplavnih ukrepov. Zaradi nastalih okoliščin 
DRSI težko pogojuje izvedbo rekonstrukcije križišča pred izvedbo protipoplavnih ukrepov. V predlogu odloka o 
OPPN Batuje naj se v členu, ki ureja etapnost gradnje (kot zadnjo fazo), navede tudi rekonstrukcija obstoječega 
križišča občinske na državno cesto z ureditvijo avtobusnih postajališč. 

 
Zaključki:  
Občina bo v 29. členu (etapnost izvajanja) predloga odloka o OPPN Batuje kot zadnjo fazo navedla 
rekonstrukcijo obstoječega priključka občinske na državno cesto in ureditev avtobusnih postajališč.  
DRSI v drugem mnenju na predlog OPPN Batuje ne bo pogojevala izvedbe protipoplavnih ukrepov z 
rekonstrukcijo obstoječega priključka občinske na državno cesto in ureditvijo avtobusnih postajališč, ker je 
določen kratek rok za črpanje sredstev iz načrta za okrevanje in odpornost in ker DRSI nima v načrtu vlaganj v 
promet in prometno infrastrukturo predvidene te investicije do leta 2025. 
 

Pripravila: 
Irena Raspor 

Mojca Remškar Planinc, 
direktorica občinske uprave 

 


